
Z Á P I S N I C A

                      z  20. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Štiavniku,
      konaného dňa 14. 02. 2022

Miesto konania :  Súkromné centrum voľného času Štiavnik

Prítomní:
Starosta obce – Ing. Štefan Vároš 
Poslanci  Obecného  zastupiteľstva  –  Jozef  Bavlna,  Mgr.  Mária  Belková,  Štefan  Fajbík, 
Bc.  Jozef  Glonek,  Štefan  Harvanec,  PaedDr.  Peter  Hujo,  Bc.  Jaroslav  Kuciak,  Ing.  Juraj 
Kuciak, Marián Strásky, Miroslav Vároš 
Zapisovateľka – Ing. Silvia Parčišová
Ostatní prítomní – HK obce Bc. Jozefína Šipková
Ospravedlnený poslanec OZ –  Milan Mišutka
                                          
         
1. Otvorenie  zasadnutia  

Starosta  obce,  Ing.  Štefan  Vároš   privítal  poslancov a otvoril  dvadsiate  riadne  zasadnutie 
Obecného  zastupiteľstva  v Štiavniku.   Konštatoval, že  z celkového  počtu  11  poslancov  je 
prítomných 10,   teda  v zmysle  § 2 ods.  2,  zákona č.  369/1990 Z.z.  o obecnom zriadení 
v znení neskorších predpisov je zasadnutie uznášania schopné. 

2.   Určenie zapisovateľky a     overovateľov zápisnice  

Starosta obce,  Ing. Štefan Vároš  určil   zapisovateľku Ing. Silviu Parčišovú a overovateľov 
zápisnice poslancov Mariána Stráskeho a Miroslava Vároša. 

3.   Zloženie sľubu náhradníka na uvoľnený mandát poslanca Obecného zastupiteľstva  
      vo volebnom obvode č. 3
(viď prílohy)

Starosta  obce  poslancom  pripomenul,  že  v zmysle   §  192  ods.  1  zákona  č.  180/2014 
o podmienkach výkonu volebného práva a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 
neskorších predpisov,  nastupuje ako náhradník na poslanca vo volebnom obvode č. 3 pán 
Marián Strásky, bytom Štiavnik 833, 013 555  Štiavnik. Pán Marián Strásky predstúpil pred 
poslancov OZ, zložil sľub poslanca a starosta obce mu odovzdal Osvedčenie.

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku
A. zobralo  na vedomie
zánik mandátu poslanca Obecného zastupiteľstva v Štiavniku vo volebnom obvode č. 3  Mgr. 
Vladimíra Čvapka, bytom Štiavnik 175, 013 55  Štiavnik podľa § 25 ods. 2 písm. g) zákona č. 
369/1990 zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov,
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B. skonštatovalo, že
1.  náhradník za poslanca pán Marián Strásky, bytom Štiavnik  833, 013 55  Štiavnik zložil 
zákonom predpísaný sľub poslanca Obecného zastupiteľstva v súlade s § 25 ods. 1 písm. a) a 
§ 26 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov,     

2. pán Marián Strásky, bytom Štiavnik  833, 013 55  Štiavnik prevzal  z rúk starostu obce 
Osvedčenie  o tom,  že  sa  stal  dňa  18.12.  2021  poslancom  Obecného  zastupiteľstva  vo 
volebnom obvode č. 3  podľa § 191 a 192 ods. 2 zákona č. 180/2014 Zb. o podmienkach 
výkonu  volebného  práva  a o zmene  a doplnení  niektorých  zákonov  v znení  neskorších 
predpisov.

Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0, nehlasoval - 0

4 a).  Schválenie programu zasadnutia OZ 
(viď prílohy)

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku  schválilo   program 20. riadneho zasadnutia  Obecného 
zastupiteľstva v Štiavniku v zmysle predloženého návrhu v pozvánke:

1.    Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 
2.    Určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice
3.    Zloženie sľubu náhradníka na uvoľnený mandát poslanca OZ vo volebnom 
       Obvode č. 3
4.    Schválenie programu zasadnutia OZ
5.    Informácia starostu obce o plnení úloh
6.    Schválenie bytovej komisie
7.    Schválenie Komisie na ochranu Verejného záujmu a zároveň Mandátovej
       Komisie
8.    Stanovisko Mandátovej  komisie
9.    Schválenie spoluúčasti obce na financovaní projektu: Mechanicko-biologická
       úprava zmesových komunálnych odpadov v obci Štiavnik
10.  Správa o kontrolnej činnosti HK obce za rok 2021
11.  RO č. 7/2021
12.  Schválenie odpredaja nehnuteľného majetku obce, parc.č. CKN 2607/7, 
       2607/3 a 2606/1 pre pána Emila Gablíka, Štiavnik z dôvodu hodného 
       osobitného zreteľa
13.  Žiadosti 
14.  Rôzne    
15.  Záver

Hlasovanie:  za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0, nehlasoval - 0

4 b).  Zmeny v programe zasadnutia OZ 

Starosta  obce  navrhol  zaradiť  do  bodu  programu  Rôzne  aj  schválenie  Zadania  pre 
vypracovanie Územného plánu obce a na návrh predsedu bytovej komisie poslanca Jozefa 
Bavlnu schválenie  prenájmu dvoch nájomných  bytov a jednej  garáže.  Nikto  z prítomných 
poslancov nemal ďalší návrh na doplnenie bodu do programu zasadnutia OZ. 
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Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku  schválilo  doplnenie programu zasadnutia OZ do bodu 
Rôzne:  

- schválenie Zadania pre vypracovanie Územného plánu obce
- schválenie prenájmu dvoch nájomných bytov a jednej garáže.

Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0, nehlasoval - 0

5.  Informácia starostu obce o     plnení úloh  

Starosta obce poslancov informoval, že okrem priebežného odhŕňania snehu, sa realizovala 
rekonštrukcia  kúpeľní  a toaliet  v Domove  dôchodcov  (Zariadenie  pre  seniorov  a Domov 
sociálnych služieb). Zamestnanci obce rozšírili vchody, vymenili  dvere, upravili vane  tak, 
aby sa ošetrovateľky dostali  do kúpeľní aj so zdvíhacím zariadením na presun imobilných 
klientov.   Materiál  na rekonštrukciu stál  do 2 000 eur,  pričom keby nám to robila  nejaká 
firma, bola by rekonštrukcia samozrejme drahšia. 

Ďalej pripomenul poslancom OZ, že sa obec prihlásila k trom výzvam:
1. Mechanicko-biologická úprava zmesových komunálnych odpadov – od augusta minulého 
roka, kedy sme doplnili doklady na v poradí už 3. výzvu, sa nám neohlásili, prebiehalo stále 
odborné hodnotenie. 
Ako už spomenul na predchádzajúcom zasadnutí OZ, Úrad pre verejné obstarávanie  zrušil 
obci  jedno ukončené verejné obstarávanie na technológiu  na Zberný dvor.  Zdôvodnili  to 
nesprávnym  rozhodnutím  obce  zaradiť  do  verejného  obstarávania  aj dotrieďovaciu  linku, 
podľa nich je to samostatná stavba. Obec teda musí vyhlásiť dve verejné obstarávania. 
V bode č. 9 sa budeme tejto problematike  venovať bližšie. 

2.  Rozšírenie  kapacity  Materskej  školy – žiadosť sme poslali  30.  augusta  minulého roka, 
doplnili sme podklady už k druhej výzve, zatiaľ stále  prebieha odborné hodnotenie. 

3.  Triedenie  odpadov  –  zakúpenie  nového  smetiarskeho  auta   na  zvýšenie  množstva 
vytriedených  odpadov  (biologicky  rozložiteľný  odpad,  šatstvo,  oleje,  stavebný  odpad)  – 
prebieha administratívna kontrola. 

Taktiež prebehlo v našej obci očkovanie, pričom sa dalo zaočkovať cca 150 ľudí. 

Poslanec PaedDr. Peter  Hujo sa opýtal,  či  nie je vyhlásená výzva na rekonštrukciu alebo 
výstavbu ihriska.
Starosta obce odpovedal, že našiel jednu výzvu na zvýšenie športového vyžitia, ale je k nej 
potrebný projekt, ktorý nemáme vypracovaný a je možné prihlásiť sa len do konca februára. 
Poslanec PaedDr. Peter  Hujo sa opýtal,  či  nebol v minulosti  spracovaný projekt na horné 
ihrisko, na čo mu starosta obce odpovedal,  že nie a aj keby bol vypracovaný, ceny by už 
neboli aktuálne. 

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku  zobralo na vedomie  informáciu starostu obce o plnení 
úloh. 
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Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0, nehlasoval - 0

6.  Schválenie Bytovej komisie

Keďže   náhradníkom  na  poslanca  namiesto  Mgr.  Vadimíra  Čvapku  sa  stal  pán  Marián 
Strásky, poslanci OZ sa dohodli, že ho nahradí aj v jednotlivých komisiách.  

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku
A. zriadilo
Bytovú komisiu,

B. určilo 
náplň práce Bytovej komisie, a to je predkladať obecnému zastupiteľstvu návrhy na obsadenie 
bytov v súlade s VZN obce Štiavnik,

C. zvolilo 
Predsedu Bytovej komisie:  Jozef Bavlna
                                                                                                  
Členov Bytovej komisie:     Štefan Harvanec

          Marián Strásky

D. zrušilo
odseky 1.a, 1.b  v uznesení č. 8/2018  z ustanovujúceho zasadnutia OZ v Štiavniku, konaného 
dňa 10.12. 2018.

Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0, nehlasoval - 0

7.  Schválenie Komisie na ochranu verejného záujmu a     zároveň Mandátovej komisie  

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku
A. zriadilo
Komisiu na ochranu verejného záujmu podľa ustanovenia č. 7 ods. 5 zákona č. 357/2004 Z.z. 
o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení neskorších 
predpisov a zároveň Mandátovú komisiu,

B. určilo
náplň práce Komisie na ochranu verejného záujmu, a to je vyhodnotenie oznámenia funkcií, 
zamestnaní,  činností  a majetkových  pomerov,  kópií  daňového  priznania  dane  z príjmov 
fyzických osôb, alebo iného dokladu vydaného na daňové účely a zároveň bude plniť funkciu 
Mandátovej  komisie,  ktorá  overuje  platnosť  zloženia  sľubu  poslancov  miestneho 
zastupiteľstva  a starostu  a zisťuje  podľa  §  25  ods.  2  zákona  č.  369/1990  Zb.  o obecnom 
zriadení v znení neskorších predpisov dôvody pre zánik mandátu poslanca,

C. zvolilo
Predsedu Komisie na ochranu verejného záujmu a Mandátovej komisie:  Marián Strásky
                                                                                                  
Členov Komisie na ochranu verejného záujmu a Mandátovej komisie:  
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                                                                                                  PaedDr. Peter Hujo 
                                                                                                  Bc. Jaroslav Kuciak

D. zrušilo
svoje uznesenie č. 9/2018  z ustanovujúceho zasadnutia OZ v Štiavniku, konaného dňa 10.12. 
2018.

Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0, nehlasoval - 0

8.  Stanovisko Mandátovej komisie
(viď prílohy)

Starosta obce prečítal stanovisko Mandátovej komisie. 

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku  zobralo na vedomie  stanovisko Mandátovej komisie o 
overení dokladov, o zložení sľubu náhradníka, o nevykonávaní inej funkcie nezlučiteľnej s 
funkciou poslanca obecného zastupiteľstva s konštatovaním, že pán Marián Strásky, bytom 
Štiavnik  833,  013  55   Štiavnik spĺňa  všetky  náležitosti   pre  výkon   poslanca  obecného 
zastupiteľstva. 

Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0, nehlasoval – 0

9.  Schválenie spoluúčasti obce na financovaní projektu: Mechanicko-biologická úprava 
     zmesových komunálnych odpadov v     obci Štiavnik  

Starosta obce poslancom pripomenul, že na minulom zasadnutí OZ  sa dohodli na zrušení 
žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku a tak aj učinil.  Pán Ing. Jaromír 
Smítka z firmy Comris  s.r.o.  zrealizoval  prieskum trhu pre účely overenia predpokladanej 
hodnoty zákazky na požadované predmety obstarávania, pričom celková predpokladaná výška 
oprávnených výdavkov sa zvýšila na 1 848 987,39 eur, t.j. o 300 000 eur.  Naša spoluúčasť sa 
zvýšila o cca 15 000 eur. 
Starosta obce rozbehol teda nové verejné obstarávanie na aktuálnu predpokladanú hodnotu 
zákazky – prvý termín bol do minulého štvrtka, no prihlásil sa opäť len jeden záujemca na 
kontajnery, preto bol termín predĺžený do 20.02. 2022.
Firma KRÁLIK SK, s.r.o.   prisľúbila,  že cena za stavebné práce ostáva zatiaľ  v rovnakej 
výške, v akej bola vysúťažená. 

 
Obecné  zastupiteľstvo  v Štiavniku  schválilo   podanie  žiadosti  o NFP  a  zabezpečenie 
spolufinancovania projektu obcou:

 názov projektu  : Mechanicko-biologická úprava zmesových komunálnych odpadov 
v obci Štiavnik

 výšku  spolufinancovania  :  5%  z celkových  oprávnených  výdavkov  projektu 
(predpokladaná výška celkových oprávnených výdavkov projektu: 1 848 987,39 eur), 
t.j. 92 449,37 eur

 žiadaná výška NFP:   1 756 538,02 eur
 Kód výzvy  : OPKZP-PO1-SC111-2019-58
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Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0, nehlasoval - 0

10.  Správa o     kontrolnej činnosti HK obce za rok 2021  
(viď prílohy)

Správu o kontrolnej činnosti dostali poslanci OZ do ich e-mailových schránok. Poslankyňa 
Mgr. Mária Belková sa opýtala, či boli  zistené nejaké nedostatky. 

HK  obce  odpovedala,  že  kontrolovala  personálnu  a mzdovú  agendu  zamestnancov  Obce 
Štiavnik za rok 2020, príjmy miestneho poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 
odpady fyzických a právnických osôb, evidenciu, výber a účtovanie príspevku na čiastočnú 
úhradu nákladov na činnosť v rozpočtovej organizácii ZŠ s MŠ Štiavnik za rok 2020, plnenia 
uznesení  Obecného  zastupiteľstva  Obce  Štiavnik  schválených  v 1.  polroku  2021 
a financovanie  škôl  a školských  zariadení  v zriaďovateľskej  pôsobnosti  obce,  pri  ktorých 
neboli zistené nedostatky. 
Ďalej kontrolovala prideľovanie obecných bytov   a preverila aktuálnosť podmienok a kritérií, 
na základe ktorých Obec Štiavnik prideľuje byty, pričom z kontroly vyplynuli nedostatky, ako 
napr.  nedodržiavanie  základného  nájmu neplatičmi,  podpisovanie  splátkových  kalendárov, 
zverejňovanie  zmlúv.  HK  obce  navrhla,  aby  sa  pri  každej  nájomnej  zmluve  vypisoval 
formulár,  v ktorom  nájomca  uvedie  mená  všetkých  spolubývajúcich,  s čím  súhlasili  aj 
poslanec Miroslav Vároš a Ing. Juraj Kuciak.  

Starosta obce požiadal HK obce, aby na budúcom zasadnutí OZ predložila správu o zistených 
nedostatkoch. Taktiež sa prerokuje zoznam dlžníkov na nájme za nájomné byty. 

       
Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku  zobralo na vedomie  správu o kontrolnej činnosti HK 
obce za rok 2021.

Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0, nehlasoval - 0

11.  RO č. 07/2021
(viď prílohy)

Rozpočtové opatrenie dostali poslanci na zasadnutí OZ. Starosta obce upriamil ich pozornosť 
na rozdiel medzi celkovými príjmami a celkovými výdavkami obce za rok 2021, z ktorého 
vyplýva, že obec ušetrila cca 143 430 eur. 
Toto  rozpočtové  opatrenie  sa  týka  koncoročných  úprav,  ktoré  berú  poslanci  OZ  len  na 
vedomie, napr. zníženie kapitálových výdavkov na projekty, zníženie bežných výdavkov na 
administratívu v Obecnom úrade,  navýšenie kapitálových výdavkov na oplotenie cintorína, 
zvýšenie bežných výdavkov v Základnej škole a tiež zvýšenie bežných výdavkov v Domove 
dôchodcov. 

 
Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku  zobralo na vedomie  zmenu rozpočtu Obce Štiavnik na 
rok 2021 rozpočtovým opatrením č. 07/2021 (zo dňa 30.12. 2021) , a to:   
- zvýšenie príjmov o    51 467,80 eur,
- zvýšenie výdavkov o 11 308,43 eur,
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v zmysle Dodatku č. 1 (zo dňa 24.09. 2012)  k Zásadám č. 3/2011 o hospodárení s finančnými 
prostriedkami Obce Štiavnik. 

Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0, nehlasoval - 0

12.  Schválenie odpredaja nehnuteľného majetku obce, parc.č. CKN 2607/7,  2607/3 
       a     2606/1 pre pána Emila Gablíka, Štiavnik z     dôvodu hodného  osobitného zreteľa  

Prebytočnosť a zámer odpredaja predmetných parciel  bol schválený na minulom zasadnutí 
OZ a zverejnený na úradnej tabuli a web stránke obce po dobu 15 dní. 

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku
A. schválilo
odpredaj  nehnuteľného majetku obce, novovytvorených pozemkov parc.č.  CKN 2607/7 – 
zastavaná plocha o výmere 30 m2, 2607/3 – zastavaná plocha o výmere 142 m2 a 2606/1 – 
záhrada  o výmere  156  m2,  vytvorených   GP  č.  36418897-179/2021,  vyhotoveným  Ing. 
Milanom  Kubáňom   dňa  04.11.  2021,  úradne  overeným  Okresným  úradom  Bytča, 
Katastrálnym odborom dňa 24.11.  2021 pod  č.  653/2021   z parcely  č.  EKN 13089/3  – 
zastavaná plocha o výmere 370 m2,  zapísanej na LV č. 8746 v kat. úz. Štiavnik,     

pre  pána  Emila  Gablíka,  Štiavnik  605,  013 55  Štiavnik,  z     dôvodu hodného  osobitného   
zreteľa, v zmysle  ustanovenie § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 
v znení  neskorších  predpisov,  ktorý  je  daný  tým,  že  predmetné   pozemky  tvoria  súčasť 
záhrady okolo rodinného domu pána Gablíka, obec ich nevyužíva ani neplánuje v  budúcnosti 
využiť,

za v minulosti znalcom stanovenú cenu v blízkom okolí  3,59 €/m2, t.j. za sumu  1177,52 €. 
(3,59 € x 328 m2)

B. schválilo,
aby starosta obce, Ing. Štefan Vároš podpísal kúpnu zmluvu medzi Obcou Štiavnik, Štiavnik 
1350, 013 55  Štiavnik a pánom Emilom Gablíkom, Štiavnik 605, 013 55 Štiavnik. 

Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0, nehlasoval - 0
 

13.  Žiadosti

Staršími  žiadosťami  sa  z dôvodu nepriaznivej  epidemiologickej  situácie  stavebná  komisia 
nezaoberala. 

13.1  Žiadosť pána Jána Ciesaríka

Starosta obce prečítal predmetnú žiadosť. 
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Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku schválilo,  aby  žiadosť  pána  Jána  Ciesaríka,  bytom 
Štiavnik 714, 013 55  Štiavnik o odkup nehnuteľného majetku obce, pozemkov parc.č. EKN 
13139 –  ovocný sad  o výmere  51  m2 a parc.č.  EKN 1266 –  orná  pôda  o výmere  43  m2, 
zapísaných na LV č. 8746 v kat.úz. Štiavnik,  prešetrila stavebná komisia. 

Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0, nehlasoval - 0

13.2   Žiadosť pána Ladislava Kuciaka

Starosta  obce  prečítal  predmetnú žiadosť.   Predseda  sociálnej  komisie,  poslanec  Miroslav 
Vároš prítomným pripomenul, že pán Kuciak žiada o zabezpečenie palivového dreva už asi 6. 
rok za sebou. Sociálna komisia navrhuje  zabezpečiť mu drevo v hodnote 300 eur, tak ako 
minulý rok. 

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku schválilo sociálnu výpomoc pre pána Ladislava Kuciaka, 
bytom Štiavnik 438, 013 55  Štiavnik formou zakúpenia palivového dreva v hodnote 300 eur. 

Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0, nehlasoval - 0

13.3  Žiadosť pána Kamila Čupca
 

Starosta obce prečítal prítomným poslancom predmetnú žiadosť. 

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku schválilo,  aby  žiadosť  pána  Kamila  Čupca,  bytom 
Štiavnik  1310,  013  55   Štiavnik o vybudovanie  kanalizačnej  a vodovodnej  prípojky, 
verejného osvetlenia a prístupovej cesty k  novostavbe jeho RD,  prešetrila stavebná komisia. 

Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0, nehlasoval - 0

13.4  Žiadosť pani Denisy Sklenárovej

Starosta  obce  prečítal  žiadosť  pani  Denisy  Sklenárovej,  Okružná  1102/2,  014  01  Bytča 
o povolenie  predaja  občerstvenia  počas  futbalových  stretnutí  na  štadióne  FK  Štiavnik. 
Následne  si  žiadosť  odfotil  poslanec  PaedDr.  Peter  Hujo   a bude  v tomto  smere  pani 
Sklenárovú kontaktovať. 

14.  Rôzne

14.1  Zadanie Územného plánu 
(viď prílohy)

Na základe požiadaviek Okresného úradu Žilina, Odboru výstavby a bytovej politiky upravila 
naša obstarávateľka územného plánu, pani Ing. Marta Slámková  Zadanie na finálnu verziu. 
OÚ Žilina nám poslal svoje stanovisko a do konca februára musíme požiadať o dotáciu na 
obstaranie územného plánu.
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Poslanci OZ dostali vyhodnotenie pripomienok k návrhu Zadania a tiež samotné Zadanie pre 
vypracovanie územné plánu Obce Štiavnik do svojich e-mailov. Nikto nemal pripomienky. 

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku
A. zobralo na vedomie
vyhodnotenie   pripomienok  samosprávneho  kraja,  dotknutých  obcí,  dotknutých  orgánov 
štátnej správy, fyzických  a  právnických osôb k návrhu Zadania pre vypracovanie Územného 
plánu obce Štiavnik, 

B. schválilo
Zadanie pre vypracovanie Územného plánu obce Štiavnik.

Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0, nehlasoval - 0

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku súhlasilo,  že  proces  obstarávania  a schvaľovania 
územnoplánovacej dokumentácie potrvá najviac tri roky od uzatvorenia zmluvy o poskytnutí 
dotácie.

Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0, nehlasoval - 0

14.2   Schválenie prenájmu dvoch bytov a     jednej garáže   
(viď prílohy)

Predseda bytovej komisie, poslanec Jozef Bavlna ostatných informoval, že sa uvoľnili byty 
v bytovom dome súp.č.  1310 a súp.č.  1340 a garáž  v bytovom dome súp.č.  1330.  Bytová 
komisia  navrhuje,  prenajať  byt  v bytovom dome súp.č. 1310  pani  Anne Dejovej   a garáž 
pánovi Ing. Jozefovi Košútovi, ktorí sú v poradí. 

Starosta obce poslancom navrhol, aby  byt v bytovom dome súp.č. 1340  dali do prenájmu 
pánovi  Ivanovi  Prašnickému.  Potrebuje  trvalý  pobyt,  aby si  mohol  vziať  do  opatery  deti 
z detského domova. Starosta obce ho znovu zamestnal zatiaľ na dobu určitú a je s jeho prácou 
spokojný. 

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku
A. schválilo
prenájom bytu č.  17 v bytovom dome súp.č. 1310   pre žiadateľku: Annu Dejovú, Brezno – 
Mazorníkovo, Máj. povst. Česk.ludu 2230/32,

B. schválilo,
aby starosta obce, Ing. Štefan Vároš podpísal nájomnú zmluvu  na byt č. 17 v bytovom dome 
súp.č. 1310 medzi Obcou Štiavnik, Štiavnik 1350, 013 55  Štiavnik a pani  Annou Dejovou, 
Brezno – Mazorníkovo, Máj. povst. Česk.ludu 2230/32.     

Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0, nehlasoval - 0
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Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku
A. schválilo
prenájom bytu č.  14 v bytovom dome súp.č. 1340  pre žiadateľa pána Ivana Prašnického, 
Štiavnik 1330, 013 55  Štiavnik,

B. schválilo,
aby  starosta  obce,  Ing.  Štefan  Vároš  podpísal  nájomnú  zmluvu  č.  2/2022   na  byt  č.  14 
v bytovom  dome  súp.č.   1340  medzi  Obcou  Štiavnik,  Štiavnik  1350,  013  55   Štiavnik 
a pánom Ivanom Prašnickým, Štiavnik 1330, 013 55  Štiavnik. 
        
Hlasovanie: za – 9, proti – 1, zdržal sa – 0, nehlasoval - 0

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku
A. schválilo
prenájom nebytového priestoru – garáže v bytovom dome súp.č.  1330 pre žiadateľa pána Ing. 
Jozefa Košúta,  Štiavnik 1330/34, 013 55  Štiavnik,

B. schválilo,
aby starosta obce,  Ing.  Štefan Vároš podpísal nájomnú zmluvu na garáž v bytovom dome 
súp.č. 1330  medzi Obcou Štiavnik a pánom Ing. Jozefom Košútom, Štiavnik 1330/34, 013 55 
Štiavnik. 

Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0, nehlasoval - 0

14.3  Diskusia

Poslankyňa Mgr. Mária Belková a poslanec Bc. Jaroslav Kuciak upozornili na hlboké výmole, 
výtlky na  cestách  – pri  Materskej  škôlke,  na ulici  na Lúčkach a ďalšie.   Je  potrebné ich 
zaasfaltovať. 
Starosta obce a poslanec Bc. Jozef Glonek vysvetlili, že teraz v zime je ťažko robiť údržbu 
ciest, počkáme do jari. 

Poslanec  Bc.  Jaroslav  Kuciak  sa  opýtal,  v akom  štádiu  je  výstavba  Kultúrneho  domu 
a o koľko sa navýšil predpokladaný rozpočet stavby? 
Poslanec Ing. Juraj Kuciak vysvetlil, že tento rok by sa mal Kultúrny dom skolaudovať. Je 
dohodnutý s rozpočtárom firmy VK-SOK - stavebný a obchodný kontraktor, že mu predloží 
všetky položky, ktorých sa navýšenie týka.  Predpokladaný rozpočet stavby sa navýšil o cca 
110 000 eur bez DPH. Ďalších 50 000 eur bez DPH budú stáť stavebné úpravy na budove 
Obecného  úradu.  Starosta  obce  doplnil,  že  obec  si  vzala  prvý  úver  800 000  eur 
a prednedávnom druhý úver 450 000 eur. 

Poslanec Bc. Jozef Glonek sa opýtal,  či s budú v novej kuchyni v Kultúrnom dome variť 
obedy aj pre našich občanov, nakoľko mnohí by túto možnosť radi využívali. 
Starosta obce odpovedal, že plánovaná kuchyňa bude väčšia ako je terajšia, takže bude môcť 
variť pre Základnú školu s Materskou školou, Dom dôchodcov aj pre našich občanov. 

Poslankyňa Mgr. Mária Belková a poslanec Bc. Jaroslav Kuciak sa opýtali, či firma KRÁLIK 
SK, s.r.o. upraví okolie Polyfunkčnej budovy (Zdravotného strediska s bytmi). 
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Starosta obce odpovedal, že niečo upraví firma a niečo obec. 

Podľa poslanca Bc. Jaroslava Kuciaka bola jednosmerná ulica okolo Zdravotného strediska 
zlým riešením. V období pálenia sú tam stiesnené podmienky.  Tiež sa opýtal, čo sa bude 
robiť  s pozostatkami  z ihriska  pri  Základnej  škole,  vyzerá  to  tam  hrozne.  Starosta  obce 
odpovedal, že sa odvezú,  keď zíde sneh.

Poslanec PaedDr. Peter Hujo upozornil na to, že počas šírenia ochorenia Covid-19 a s tým 
spojených obmedzení sa nevykonávala telesná výchova ani žiadne ďalšie športové aktivity. 
Nakoľko je už avizované uvoľňovanie opatrení, treba využiť dolnú časť pri Základnej škole, 
odstrániť  drevenú  búdu,  ktorá  tam  stojí  a priestor  zatrávniť,  aby  tam  mohol  prebiehať 
vzdelávací proces. 

15.  Záver    Starosta obce ukončil zasadnutie OZ. 

V  Štiavniku,  dňa  22.02. 2022                                                           

Zapísala:  Ing. Silvia Parčišová

Overovatelia:  
 
                  
Marián Strásky, v.r.        ..............................

Miroslav Vároš, v.r.        .............................

                                                                                                            ...................................
                                                                                                              Ing. Štefan Vároš, v.r.

       starosta obce
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